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Bestyrelsesmøde tirsdag d. 18. juni 2024 

 kl.18.00-19.30 i klubhuset  

                                                                                                            25. juni 2024  

Referat 

 

Deltagere:  

Eva Ingevold, Thomas Brøgger, Jens ”Chris” Lauritsen, Pernille Thomsen, Paw 

Hagstrøm, Kenneth ”Volle” Voldstedlund, Joachim Dahl og Heidi Andersen.  

 

1. Indledning 

a. Joachim Dahl, der er ny udvalgsformand for Herresenior, blev budt 

velkommen.  

Stor tak til Kenneth for den store indsats gennem mange år. Kenneth 

fortsætter med at arbejde inden for materialeområdet samt med aktiviteter i 

klubben.   

b. Der var ikke bemærkninger og aktioner til opfølgning i referat fra seneste 

bestyrelsesmøde (14. maj 24). Dagsorden blev godkendt. 

 

2. Drøftelse af forslag om at omorganisere børnefodbolden i B73 

Paw gav oplæg til et forslag om reorganisering i herreungdom og kvinde- og 
pigeafdelingen. Herreungdomsafdelingen indeholder spændet med yngste 
årgang (tumlinge) til U16. Det samlede antal spillere og trænere i afdelingen er 
vokset til en størrelse, der taler for en opdeling. Det er en udfordring at fokusere 
på de enkelte børne- og ungdomsgrupper med det store spænd i afdelingens 
alder og niveau mv. Der ses en del fælles opgaver og fælles udfordringer i de 
yngste årgange blandt piger og drenge og derfor foreslås en ændring, der samler 
de yngste årgange i klubben organisatorisk for begge køn:  
 

- Herreungdom opdeles i en børneafdeling for yngste årgang op til U12 og i 
en ungdomsafdeling for U-13 op til U16 drenge.  

- De yngste pigehold op til U12 indgår organisatorisk i en fælles 
børneafdeling for piger og drenge op til U12.   

- Kvindepigeafdelingen indeholder holdene fra U13 og ældre.  
- Der foreslås ikke ændringer ved Herreseniorafdelingen. 

  
Den nye opdeling medfører, at koordinerende trænere i den nye afdelingen kan 
støtte og vejlede træning og aktiviteter på tværs af aldersgrupper med de yngste 
årgange op til U11.  
 
Det understreges, at der alene er tale om en organisatorisk samling af de yngste 
pige- og drengehold. Pige- og drengeholdene skal ikke træne sammen og spille 
fælles kampe.  
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For at afprøve dele af forslaget iværksættes et pilotprojekt i efteråret 2024 med et 
organisatorisk samarbejde mellem yngste hold op til U11 for piger og drenge. 
Pilotprojektet indeholder midlertidig ansættelse af ”head of coach” samt nye 
opdelinger i gennemførelse af trænermøder i klubben.   
 
Pilotprojektet evalueres efter efterårssæsonen mhp. at vurdere om forslaget skal 
formaliseres, og evt. lægges frem ved generalforsamling til godkendelse som en 
formel organisationsændring i B73. Hele forslaget sendes til Formanden, der 
behandler det samlede produkt mhp. den videre kommunikation og proces.  
 
Aktion: Formanden        
 

3. Nyt fra formanden 

a. Der er købt to nye VEO-sæt.  

b. Der er holdt flere møder med kommunalpolitikere fra Slagelse Kommune om 

udvikling af faciliteter på Stadion Vest. Formålet er at finde ressourcer til at 

optimere baner herunder lys samt f.eks. parkeringsforhold. Der planlægges på 

opfølgende møder, og der er ses på flere konkrete projekter.    

c. Niels Lien Cup 2024 var meget tilfredsstillende, - især set i lyset af, at det var 

første gang dette temmelig store børnestævne blev gennemført. Der var 

meget fin tilmelding til stævnet, og mange frivillige i gang før, under og efter 

stævnet. Der var naturligt en række udfordringer i planlægning og 

gennemførelse undervejs. Stor ros for initiativet.  

Bestyrelsen ser gerne, at styregruppen for stævnet, de mange frivillige samt 

støtteforeningen påtager sig at fortsætte med at arrangere og gennemføre 

stævnet.     

 

4. Nyt fra næstformanden 

(ikke besat) 

 

5. Nyt fra kassereren 

a. Regnskab januar – juni 2024 tilgå bestyrelsen når der er overført 

trænergodtgørelser. Regnskabet følger fint budgettet.  

 

6. Nyt fra Strategi- og frivilligansvarlig 

(ikke besat) 

 

7. Nyt fra Proces- og kommunikationsansvarlig 

a. Fysio Danmark ønsker et samarbejde med B73 omkring forebyggelse, 

behandling og performance (allerede fra U11). B73 er interesseret og 

arbejder videre med aftalen.   

 

Aktion: Formand  
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b. Der er løbende historier på SoMe med vægt på ”fællesskab”. Det er en 

opfølgning af bestyrelsens beslutning om tilføjelse af værdien ”Frivillighed” i 

B73. Historier fra Vildbjerg-Cup 24 bliver også med fokus på frivillighed. 

 

c. Der arbejdes i udvalget med en pjece til gæster ved Stadion Vest og 

interesserede om B73 med informationer om klubben herunder frivillighed.  

 

8. Nyt fra kvinde- og pigeafdelingen 

a. Forhold for B73-spillere, der tager på Efterskole, blev drøftet. Piger og 
drenge kan være medlem af B73 uden kontingentbetaling i det skoleår de er 
på skole.  

b. HB Køge-aftalen blev drøftet i forlængelse af en række erfaringer. Der skal 
sættes et evalueringsmøde op for samarbejdet (efter sommerferien).     

 

9. Nyt fra herresenior 

Der er ansat nye trænere for ungdomshold og seniorhold i afdelingen.  

 

10. Nyt fra herreungdom 

Der er mest fokus på forberedelser af DBU Fodboldskole 24 med 280 spiller og 

ca. 45 ledere (!).  

 

11. Materialer 

Bolde ødelægges af at blive sparket ind på hegn. Vær opmærksom på hvilken 

”væg” bolde sparkes ind på ved træning og leg med bolde.  

 

12. Kommende møder og særlige aktiviteter 

a. DBU Fodboldskole i uge 27 på Stadion Vest. 

b. Vildbjerg Cup 2024. 

c. Næste bestyrelsesmøde gennemføres mandag d. 2. SEP 2024 kl. 18.15 i 

mødelokale 1. 

 

13. Eventuelt  

Nil.  

 

 

 

Referent: Chris 


